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Адрес Can-Pack India Private Limited 
Amrut Tower(Ground Floor), Pratap Nagar,  
Shahnoormia Dargah Road, 
Aurangabad, Maharashtra State 431005

Телефон 0091 85549 92499

Интернет canpack.com

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Milind Gurjar Managing Director 

Managing Director 
Phone: 0091 85549 92499  

Contact 2. Отдел Human Resources Department 
Phone: 0091 84088 82651  

Contact 3. Мистер Janardhan Kale 
Head - Procurement 
Phone: 0091 240 6655435  

Contact 4. Мистер Nachiket Deshpande 
International Sales 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The Glass Bottles Branch plant has an installed capacity of production of  approx 900 MT of glass containers per day. The plant is equipped with world
class state of the art plant machinery and equipment from international suppliers.

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
Can-Pack Group operates in the metal packaging market for over 20 years. During this period, has become a leading manufacturer in the beverage
packaging industry and constantly strengthens its market position in Western Europe, Asia and Africa

Can-Pack India Private Limited (CPIPL) is a container manufacturing business venture owned and promoted in India by Can-Pack S.A. The parent
Company Can-Pack S.A. is headquartered at Krakow, Poland. Can-Pack India Private Limited is a Can-Pack Group member company which consists
of two Separate branches and manufacturing facilities.

Can Pack-India Private Limited (Beverage Cans Branch)

And

Can Pack-India Private Limited (Glass Bottles Branch)
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Company Profile of Can-Pack India Private Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


